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Abstract (en)
The axial turbine has a rotor (6) provided with a number of rotor blades (7), spaced axially from a jet ring (15) with a number of guide vanes (14)
between inner and outer rings (12,13). The separation edge (17) provided between the outer ring (13) of the jet ring and the cover (8) around the
outside of the rotor lies on the rotor blade side of the axial center plane (20) through the axial gap (18) between the rotor and the jet ring.

Abstract (de)
Aufgabe der Erfindung ist es, eine Axialturbine mit einem verbesserten Wirkungsgrad zu schaffen. Zudem sollen die Montage- bzw.
Demontagemöglichkeiten erweitert werden. Erfindungsgemäss wird dies dadurch erreicht, dass die Trennfuge (17) vom Aussenring (12) des
Düsenringes (15) zur Abdeckung (8) laufschaufelseitig einer durch die halbe Spaltweite (19) des Axialspaltes (18) verlaufenden, gedachten Ebene
(20) angeordnet ist. <IMAGE>
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